



**Embassy of the United States of America
Algiers, Algeria**

For Immediate Release
Press Release

May 19, 2020
Contact: AlgiersPress@state.gov

United States Donates \$2 million to Help Fight COVID-19 in Algeria

The United States Embassy in Algiers is proud to announce that the United States is contributing \$2 million in assistance to help in the fight against COVID-19 in Algeria and mitigate its impact on Algerian society. The United States' support for Algeria reflects the longstanding close ties between our two peoples.

This financial support will be channeled to organizations working in cooperation with the Algerian government to fight the virus.

Months into fighting this pandemic in the United States and abroad, America remains the largest single donor country to the response globally. Since the outbreak of COVID-19, the United States has committed more than \$900 million worldwide in emergency health, humanitarian, economic, and development assistance.

####

Les Etats Unis apportent un appui de 2 millions de dollars pour aider à lutter contre le COVID-19 en Algérie

L'ambassade des États-Unis à Alger est fière d'annoncer que le gouvernement américain apporte un appui de 2 millions de dollars pour contribuer à lutter contre le COVID-19 en Algérie et atténuer son impact sur la société algérienne. L'appui des États-Unis à l'Algérie atteste des liens étroits de longue date entre nos deux peuples.

Ce soutien financier sera canalisé par l'intermédiaire d'organisations travaillant en coopération avec le gouvernement algérien pour lutter contre le virus.

Après des mois de lutte contre cette pandémie aux États-Unis et à l'étranger, l'Amérique reste le plus grand pays donateur à la riposte mondiale. Depuis l'épidémie de COVID-19, les États-Unis ont engagé plus de 900 millions de dollars dans le monde en aide d'urgence sanitaire, humanitaire, économique et au développement.

UNCLASSIFIED